



Ruj. Kami : RAF/Course/BC/231101

Ruj. Tuan :

Tarikh : 01 November 2023

Kepada Sesiapa Yang Berkenaan

Tuan,

KURSUS ASAS KEJURULATIHAN MEMANAH

Perkara di atas adalah dirujuk.

Untuk makluman Tuan, Kami RAF Archery dengan kerjasama Persatuan Memanah Kebangsaan Malaysia (NAAM) akan menganjurkan Kursus Asas Kejurulatihan Memanah pada dan tempat seperti berikut:-

Tarikh : 25 November hingga 26 November 2023

Masa : 8.30 pagi hingga 5.00 Petang

Lokasi : Dewan Kuliah Politeknik Shah Alam, Shah Alam.

Sehubungan dengan itu, pihak kami ingin menjemput kepada sesiapa yang berminat untuk menyertai kursus tersebut. Maklumat dan syarat-syarat kursus untuk menyertainya adalah seperti yang dilampirkan.

Sebarang pertanyaan, boleh terus berhubung dengan En. Fadhli (019-7553935) atau En. Azrul (012-6521323)

Sekian, Terima Kasih.

Yang Benar
RAF ARCHERY


Mohd Redzuan bin Che Omar.





**KURSUS ASAS KEJURULATIHAN MEMANAH
SIRI 10 TAHUN 2023
ANJURAN RAF ARCHERY DENGAN KERJASAMA
PERSATUAN MEMANAH KEBANGSAAN MALAYSIA**

MAKLUMAT KURSUS

NAMA KURSUS	KURSUS ASAS KEJURULATIHAN MEMANAH
PENGANJUR	RAF ARCHERY DENGAN KERJASAMA PERSATUAN MEMANAH KEBANGSAAN MALAYSIA
TARIKH	25 NOVEMBER HINGGA 26 NOVEMBER 2023
TEMPAT	DEWAN KULIAH POLITEKNIK SHAH ALAM, SHAH ALAM
YURAN	RM 250/ORANG
PENYERTAAN	TERHAD KEPADA 100 ORANG
SYARAT PERMOHONAN	PEMOHON HENDAKLAH BERUMUR 18 TAHUN KE ATAS JAWATANKUASA KEJURULATIHAN NAAM MEMPUNYAI HAK UNTUK MEMILIH CALON YANG BERKELAYAKAN SAHAJA UNTUK MENYERTAI KURSUS INI MEMPUNYAI PENGALAMAN DALAM SUKAN MEMANAH SELAMA 3 TAHUN SIJIL PENYERTAAN AKAN DIKELUARKAN OLEH PIHAK NAAM

JADUAL	TARIKH	WAKTU	TAJUK
	25 NOV	8.30 PG- 9.45 PG	PENDAFTARAN
		10.00 PG- 12.30 TGHARI	PENGENALAN KURSUS & ASAS UNDANG-UNDANG MEMANAH
		2.30 PTG- 5.00 PTG	PENGENALAN PERALATAN MEMANAH
	26 NOV	9.00 PG – 12.00 TGHARI	TEKNIK ASAS MEMANAH
		2.00 PTG – 4.00 PTG	TEKNIK ASAS MEMANAH (PRAKTIKAL)
		4.00 PTG – 5.00 PTG	SESI SOAL JAWAB & PENUTUP
PENDAFTARAN	<ul style="list-style-type: none"> • PENDAFTARAN DAN PEMBAYARAN BOLEH DIBUAT MELALUI OPEN MAROES (https://mareos.masarchery.org/) • HANYA PESERTA YANG TELAH MENDAFTAR DAN MEMBAYAR DI MAREOS SEBELUM TARIKH TUTUP AKAN DITERMA UNTUK MENGIKUTI KURSUS. 		
TARIKH TUTUP	17 NOVEMBER 2023		
HUBUNGI	EN. FADHLI 019 755 3935 EN. AZRUL 012 652 1323 EN. REDZUAN 019 613 7194		
TANGGUNGJAWAB PESERTA	<ul style="list-style-type: none"> • SEGALA PERBELANJAAN, PENGINAPAN, PENGANGKUTAN, MAKAN MINUM DAN ALAT TULIS SEMASA KURSUS ADALAH TANGGUNGAN PESERTA SENDIRI KECUALI DIMAKLUMKAN OLEH PIHAK PENGANJUR. • SEBARANG KEHILANGAN HARTA BENDA ATAU KEMALANGAN YANG BERLAKU PADA SEBELUM, SEMASA DAN SELEPAS KURSUS ADALAH DI BAWAH TANGGUNGJAWAB PESERTA SENDIRI DAN PIHAK NAAM ATAU PENGANJUR TIDAK AKAN BERTANGGUNGJAWAB DI ATAS KEHILANGAN ATAU KEMALANGAN YANG BERLAKU. • PESERTA DINASIHATKAN DAN DIGALAKKAN MEMPUNYAI INSURAN PERIBADI SEBAGAI JAMINAN JIKA BERLAKUNYA KEMALANGAN SEPANJANG WAKTU KURSUS. 		

	<ul style="list-style-type: none"> • SEMUA PESERTA KURSUS HARUSLAH BERPAKAIAN SUKAN, KEMAS DAN TIDAK MENCOLOK MATA. • BERPAKAIAN SEPERTI BERSELUAR PENDEK, BAJU TIDAK BERLENGAN DAN BERKASUT TUMIT TINGGI (BAGI WANITA) ADALAH TIDAK DIBENARKAN. • SEMUA PESERTA DIWAJIBKAN BERKASUT SUKAN SEPANJANG KURSUS BERLANGSUNG. • SEMUA PESERTA DIWAJIBKAN UNTUK MEMBAWA PERALATAN MEMANAH SENDIRI. • YURAN PERLU DIJELASKAN SEPERTIMANA YANG TELAH DITETAPKAN OLEH PIHAK PENGANJUR
<p>TANGGUNGAN</p>	<p>TIDAK ADA MANA-MANA INDIVIDU ATAU ENTITI TERMASUK PENCERAMAH YANG HADIR YANG DIBENARKAN UNTUK MERAKAM DAN/ATAU MENYIARKAN SECARA ELEKTRONIK SEBARANG BAHAGIAN ACARA TANPA PERSETUJUAN BERTULIS DARIPADA PERSATUAN MEMANAH KEBANGSAAN MALAYSIA (NAAM). RAKAMAN YANG TIDAK SAH, ANTARANYA TERMASUK DAN TIDAK TERHAD KEPADA AUDIO, VIDEO DAN GAMBAR SEMASA MANA-MANA SESI CERAMAH, POSTER, DAN/ATAU BENGKEL YANG DIKENDALIKAN OLEH NAAM ADALAH DILARANG SAMA SEKALI KECUALI DENGAN KELULUSAN BERTULIS NAAM. PESERTA DAN/ATAU PENCERAMAH YANG TIDAK MEMATUHI ARAHAN MUNGKIN DIMINTA MENINGGALKAN PREMIS TERSEBUT.</p>